

# 卫理公会以萨迦守望者 01-07/07/2021

七月第一个星期的祷告事项

## 一、家庭

- 1.为着家中还没信主的人不住祷告，只要还有家人一日不信主，就要继续为他们的救恩祷告。求主藉着圣灵在家人的心中动工，引导和感化他们，以致他们愿意打开心门，接受主耶稣成为个人的救主。
- 2.为着神能在这时代在家庭中作成恢复与合一的工作祷告。求主让家能够成为荣耀的见证，夫妻关系与亲子关系能够和谐美好，见证基督徒的生命。

## 二、教会

- 1.祷告牧者与教会领袖蒙圣灵恩膏有异象与能力来面对后疫情时期所带来在牧养，宣教和操作方面的挑战。祷告教会可以运用科技或各样可行的办法，在将近两年因疫情所带来的“社交距离”后重新与群羊连接。
- 2.祷告我们对他人有爱心与同理心，特别是那有需要的人。祷告我们不要失去起初的爱心，在疫情的新常态之下，能积极的对神、对人活出爱，怜悯有需要的邻舍，给予帮助。

## 三、国家

- 1.祷告主耶稣基督的真光照亮国家的黑暗，一切邪恶以及隐藏的动机都要被暴露出来，并且因耶稣大能的名被击溃逃离。我们要宣告这是主的国度，愿祂的真光带给我们国家光明、盼望与和平(Shalom)。
- 2.在联邦政府财政低迷的情况下，首相和内阁近期宣布透过减薪给予国家在冠病财务上的捐助。当局承诺另外拨出 400 亿令吉来减轻新一轮封锁所造成的艰辛。祈祷政府的这些举措能有效的被实施来摆脱潜在的国家金融危机。

## 四、世界

- 1.祈求上帝怜悯并且制止疫情在全球和各区域继续恶化，特别是奥林匹克运动会即将来临（7月 23 日开始）。若奥运如期举行，我们祷告举办当局东京能采取有效措施及严格的审核，确保大会能在安全的情况之下进行。
- 2.祈祷各个国家所有人都可以参与疫苗接种计划，包括公民，移民，难民、穷人，农村居民和被边缘化的人，让他们的健康得到保障。祈祷人们不会在最后一刻“退缩不现身”而浪费疫苗。特别祈求神使当局在这严峻的季节以同理心和关爱来对待移民工人和无证件的难民，以促进群体免疫及公众安全。

## **Issachar Watchmen Methodist (IWM) 01-07/07/2021**

Prayer items 1st week of July

### **A. Family**

1. Continue praying for those in your family who have not believed in the Lord yet. As long as there are still family members who do not believe in the Lord, we should continue to pray for their salvation. Pray for the Lord to work through the Holy Spirit in the hearts of family members, to mold and change them, so that they are willing to open their hearts and accept the Lord Jesus as their personal savior.
2. Pray that God can do the work of restoration and reconciliation in the families of this era. Pray that the family can be a glorious testimony of the beauty and harmony that can take place in relationships between husband and wife and parent-child, so that the Christian life can be a testament to God.

### **B. Church**

1. Pray for the anointing of the Holy Spirit to be upon pastors and church leaders. May they have the vision and ability to face the challenges of pastoral ministry, mission and operation that is brought about by the post-pandemic period. Pray that the church can use technology and various other methods to reconnect with church members after the “social distance” that was caused by the pandemic these past two years.
2. Pray that we have love and empathy for others, especially those in need. Pray that we will not lose our first love for God; and, as we live under “the new normal”, may we will be able to actively live out that love, particularly as we help the people around us who are in need.

### **C. Nation**

1. Pray that the true light of our Lord Jesus Christ will illuminate the darkness in the country, and may all evil and hidden motives be exposed, defeated and flee at the mighty name of Jesus. We declare that this is the kingdom of the Lord, and may His true light bring light, hope and peace to our country (Shalom).
2. Our government recently announced the extension of the FMCO, and they will not declare the entry of the second phase of the recovery plan until the number of COVID cases drops below 4000 per day. Meanwhile, the authorities promised to allocate another 40 billion ringgit to alleviate the hardship caused by this new round of lockdown. We pray that these measures of the government can be effectively implemented to curb the spread of the virus in Malaysia.

### **D. World**

1. Pray for God's mercy; that the epidemic will not worsen globally, especially as the Olympic Games are approaching (starting on July 23). If the Olympic Games are held as scheduled, we pray that Tokyo, the hosting country, can take effective measures and enforce strict SOPs to ensure that the Games can be conducted in a safe environment.
2. Pray that everyone in the world can participate in the vaccination program; namely citizens, immigrants, refugees, the poor, rural residents and marginalised people, so that their well-being can be secured. Pray that people will not be absent or miss their appointments to prevent the wasting of vaccines. Pray especially for the authorities that they will treat migrant workers and undocumented refugees with empathy and love during this severe season, and provide them with vaccines so as to ensure herd immunity and public safety.

# **Isakhar Pengawal Methodist 01-07/07/2021**

Doa minggu pertama Julai

## **A. Keluarga**

1. Berdoa untuk ahli keluarga yang belum percaya Yesus Kristus. Asalnya masih ada ahli keluarga yang belum menpercayai, teruslah berdoa untuk keselamatan mereka. Mohon Roh Kudus teruslah bekerja dalam hati mereka, membimbung mereka, supaya akhirnya mereka sudi menerima Yesus Kristus sebagai juruselamat.
2. Berdoa agar Allah memberkati keluarga dengan pemulihan dan satu hati dalam masa ini. Agar keluarga boleh menjadi kesaksian yang mulia, hubungan suami isteri dan anak-anak yang baik akan dapat menjadi saksi Kristian yang baik.

## **B. Gereja**

1. Berdoa agar para pastor and pemimpin gereja dipenuhi Roh Kudus dan kuasa untuk memikul tanggungjawab dalam masa pandemik khasnya dalam penggembalaan, misi dan pentadbiran. Berdoa agar gereja teruskan usaha dalam menggunakan Informasi teknologi dan cara-cara yang lain supaya menyambung semula dengan domba-domba selepas "jarak sosial" untuk begitu lama.
2. Berdoa agar kita sendiri mempunyai kasih sayang dan empati terhadap orang lain, khasnya orang yang memerlukan. Berdoa agar kita tidak menghilangkan kasih yang pertama, di bawah masa pandemik, Secara aktif menunjukkan kasih kepada Tuhan dan orang, menunjukkan belas kasihan kepada jiran yang memerlukan, dan memberi pertolongan.

## **C. Negara**

1. Berdoa agar cahaya benar Yesus Kristus menerangi kegelapan negara. Segala dosa, keburukan secara rahasia akan dibocorkan, dimusnahkan dalam nama Yesus Kristus yang maha kuasa. Kita mengisyihar bahawa negara ini adalah negara Allah. Berdoa agar Allah membawa keterangan, harapan dan shalom kepada negara kita.
2. Di bawah keadaan kemerosotan kewangan kerajaan, perdana menteri dan kabinet baru-baru ini mengumumkan bahawa mereka akan memberikan negara sumbangan kewangan kepada berkaitan dengan penyakit COVID-19 melalui pemotongan gaji. Pihak berkuasa berjanji akan memperuntukkan 40 bilion ringgit lagi untuk meringankan kesulitan yang disebabkan oleh kawalan pergerakan yang baru. Doakan agar langkah-langkah kerajaan ini dapat dilaksanakan dengan berkesan untuk menghilangkan kemungkinan krisis kewangan negara.

## **D. Dunia**

1. Berdoa untuk rahmat Tuhan dan hentikan wabak daripada terus memburuk di seluruh dunia dan di pelbagai wilayah, terutamanya ketika Sukan Olimpik semakin hampir (mulai 23 Julai). Sekiranya Sukan Olimpik diadakan seperti yang dijadualkan, kami berdoa agar pihak tuan rumah Tokyo mengambil langkah-langkah yang berkesan dan audit yang ketat untuk memastikan bahawa Sukan dapat dijalankan dengan cara yang selamat.
2. Berdoalah agar semua orang di semua negara dapat turut serta dalam program vaksinasi, termasuk warga negara, pendatang, pelarian, orang miskin, penduduk luar bandar dan orang-orang yang terpinggir, agar kesihatan mereka dapat dilindungi. Berdoalah agar orang-orang tidak akan "tidak hadir" pada saat-saat terakhir dan membazirkan vaksin. Berdoa terutamanya agar pihak bertanggungjawab memperlakukan pekerja migran dan pelarian yang tidak berdokumen dengan penuh rasa empati dan prihatin dalam musim yang teruk ini, untuk meningkatkan kekebalan dan keselamatan orang ramai.